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Zápis z 10. jednání Výkonného výboru ČNS 
konaného dne 28.9.2007 v Praze 

areál ČSTV Strahov, 10.00-17.30 hodin 
 

Účastníci 
Výkonný výbor  Martin Maršálek, Vlastimil Pabián, Martin Frélich, Kamil Kleník Aleš Opravil 
Sekretá ř  Vl.Voithová 
Dozorčí rada  bez účasti 
Hosté     bez účasti 
Omluveni  Iva Šimečková 
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1 Usnášeníschopnost 
Jednání se účastní nadpoloviční většina členů VV, VV je usnášeníschopný . 

2 Schválení aktualizovaného Jednacího řádu VV 
- M.Frélich předložil aktualizované znění Jednacího řádu ČNS.  
- VV schvaluje aktualizované znění Jednacího řádu ČNS. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0     

3 Volba nového sekretá ře 
- Kandidát M.Zicháček dne 28.9.2007 formou SMS (7.49 hodin) prezidentovi ČNS oznámil, že se nezúčastní 

výběrového řízení na pozici sekretáře ČNS.  
- Původní smlouva o spolupráci s D.Nováčkem skončila ke dni 30.6. a nebyl zájem ze žádné strany smlouvu 

prodloužit. D.Nováček VV oznámil, že se výběrového řízení nezúčastní.  
- Nový sekretář bude pracovat pro ČNS na základě mandátní smlouvy na živnostenský list. VV stanovuje 

pracovní dobu v sídle ČNS na nejméně 3 dny v týdnu, ve stanovené úřední hodiny, které budou dohodnuty. 
V ostatních případech bude sekretář v dosahu telefonu a emailu.  

- Kandidáti na pozici sekretáře : Vl.Voithová, Vl.Pabián 
- Slyšení s kandidáty – neveřejná část 

Rozhodnutí VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
neveřejné   Pabián byl vyloučen 

z hlasování a neúčastnil se 
jednání VV v tomto bodě 

Pan Vlastimil Pabián byl rozhodnutím Výkonného výbo ru ČNS zvolen novým sekretá řem ČNS 
s platností od 1.10.2007.  

4 Znění mandátních smluv 
- Kamil Kleník připraví k podpisu znění mandátní smlouvy s novým sekretářem ČNS. Termín: ihned 
- Martin Maršálek připraví k podpisu znění smlouvy s Vl.Voithovou – rozvojové činnosti. Termín: ihned 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0   Pabián vyloučen z hlasování 

5 Soutěže 2008 
VV zhodnotil současný hrací systém dlouhodobých soutěží a konstatuje, že: 

- Za poslední desetiletí se v ligových soutěžích ČNS vystřídalo několik základních hracích modelů, navíc 
v různých variantách (počty družstev, počty skupin, počty postupujících a sestupujících, počty postoupivších 
do play-off, odlišné začátky a konce soutěží...). Ačkoliv každý z modelů přinesl některé výhody, vesměs 
docházelo v průběhu 1-2 let k jeho obměně. 

- některé dosavadní požadavky a kritéria na hrací systém se vzájemně vylučují nebo výrazně omezují 
termínově manévrovací prostor; najit systém, který je splní všechny v jedné soutěži je nemožné!!  

- letošnímu záměru modelu neodpovídalo rozlosování, které umístilo začátek play-off 2.ligy na červen místo 
září a mělo tak velký vliv na znehodnocení (8 družstev skončilo před letní pauzou) 

- nevýhodou byla nižší atraktivita základní části a nesymetrický model druhé poloviny základní části 
- ztížení některých souvisejících úkonů ve druhé polovině základní části (zajišťování hal, tvorba dodatků 

rozpisů a nasazení rozhodčích bez většího předstihu) 
- výhodou byla vyšší atraktivita play-off, zavedeného ve všech soutěžích 
- play-out umožňující zachránit se poslednímu nebo postoupit i z druhého místa (zachování kvality). 
- kratší termínové zatížení družstev a jejich hráčů, pozdější začátek soutěží umožnil vyhnout se nutnosti hry 

v ekonomicky náročnějších halách 
- ženy nechtějí hrát play-off, ale play-out o udržení ano 
 
Model dlouhodobých soutěží 2008: 
- rozd ělení sout ěží na vrcholové (extraliga muž ů - speciální podmínky) a výkonnostní (vše ostatní) 
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- řešení dilema preference priorit mužských soutěží (dvoukolově) nebo preference priorit dorosteneckých 
soutěží (jednokolově, hodně termínů), Komise mládeže dosud nezpracovala analýzu, kolik dorostenců 
hraje mužské ligové soutěže 

- dlouhodobé soutěže se musí hrát v „suchém“ období (cca polovina dubna – polovina října) 
- požadavek na gradaci závěru soutěží dle jejich úrovně 
- požadavek reprezentace na soustředění reprezentantů, MS 2008 
- nebude kolize mezi dlouhodobou a jednorázovou soutěží v termínu, ve stejné a navazující kategorii 
- termínový kalendář s ohledem na jednorázové akce a mezinárodní akce 
- aktualizovat v rozpisu dlouhodobých soutěží reorganizaci soutěží pro rok 2008-2010 
 
VV zhodnotil současný hrací systém jednorázových soutěží a konstatuje, že: 
- MČR a Pohár ČNS mají stále se zvyšující úroveň, a to ve všech kategoriích. 
- U mužských akcí škodí přesuny do hal v případě nepříznivého počasí v průběhu akce, zvláště je-li hala 

vzdálena od venkovního hřiště. 
- Existuje několik různých vrcholů v každé kategorii během roku, z hlediska sportovního je obtížné 

přizpůsobit přípravu tolika termínově odlišným vrcholům. 
 
Model jednorázových soutěží 2008 mládeže: 
- akce mládežnických kategorií vyhovují ve stávající podobě. 
Model jednorázových soutěží 2008 mužů: 
- soustředit jednorázové akce do jednoho hracího cyklu v zimním halovém období (leden – březen). 
- jednotný hrací systém jednorázových akcí. 
- Pohár ČNS nahrazen Evropským pohárem, vždy s mezinárodní účastí, spravedlivějším hodnocením, pouze 

oddílovými sestavami (bez startu reprezentací). 
- preference hraní MČR a EP jako dvoudenní akce (v sobotu MČR, v neděli EP, bez vazeb mezi oběma 

akcemi), pokud nebude zájem pořadatelů, pak samostatně. 
 
STK připraví návrhy modelů soutěží pro všechny kategorie na rok 2008, které budou diskutovány se zástupci oddílů 
na společné schůzi.  Termín: 5.10.2007 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0     

6 Kauza 1.ligy žen : semifinále Český Brod vs. TJ Út ěchov 
- M.Frélich podal informace o vývoji námitky Českého Brodu k hostování hráčky TJ Útěchov D.Peruňské 

v semifinálových utkáních 1.ligy žen. STK v první instanci námitce vyhověla.  
- Rozhodnutím STK a po dohodě se zástupci oddílů byly přeloženy utkání 1.ligy žen, finále a o třetí místo o 

jeden týden. Provedla STK dodatkem rozpisu.  
- VV se bude zabývat případným odvoláním TJ Útěchov.  

7 ME 2007 Trenčín 
- 16.-18.11.2007, ČR nahlášena do všech kategorií, zaplacen depozit 200 SCHF. 
- Trenér Šmejkal nahlásil předběžnou soupisku, celkem 12 lidí na výpravu. 
- Rozhodčí Solnický za ČR, nabídneme i dalším zemím naše rozhodčí.  
- Kamil Kleník bude na ME jako zástupce FIFTA. 
- Doprava na ME: minibus + osobní auto. 
- Návrhy odměn budou upřesněny na dalším VV. 
- Návrh rozpočtu připraví Kamil Kleník. 

8 Přátelská a exhibi ční utkání reprezentace ČR mužů 2007 
- Švýcarsko - 20.výročí založení švýcarské FT asociace 
- Nabídka pro ČR udělat přátelské utkání ČR vs. SUI 
- Hra na jeden dopad, cesta 1 minibus, ubytování a strava hrazena ze strany hostitelů 
- Termín: 26.-28.10.2007 
 

- Polsko 24.-25.11.2007 
- Exhibiční utkání dvojic 
- Smíšené týmy, 2xCZE, 1xSVK, 1xSUI, hra na jeden dopad 
- Veškeré náklady hradí Polská strana (doprava, noclehy, strava) 

9 Smlouva ČNS a SNA, dohoda se SUI FT asociací 
- VV ČNS má zájem o aktualizace dohody se SNA (SNA již více než rok na naši žádost nereflektuje).  
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- VV ČNS vypovídá veškeré smlouvy a dohody mezi ČNS a SNA tak, jak smlouvy umožňují, přičemž veškeré 
záležitosti ohledně přestupů a hostování se budou řídit platnými předpisy ČNS.  

- VV ČNS pověřuje sekretáře ČNS, aby slovenskou stranu informoval o vypovězení smluv a dohod.  
- M.Maršálek připraví návrh znění nové dohody, kterou ČNS předloží SNA. 
- M.Frélich připraví návrh rámcové dohody se SUI FT asociací na další vzájemnou spolupráci obou asociací 

a vzájemnou podporu a postup ve FIFTA. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0     

10 Vysílání instruktor ů na utkání a p ředávání medailí 
- Instruktoři i medaile viz. příloha – seznam včetně jmen. 
- Další vysílání na zápasy bude řešeno operativně. 

11 Analýza STK 
VV konstatuje, že pochybení STK v posledních týdnech poškozují ČNS a snižují autoritu všech orgánů i 
funkcionářů. Předseda STK Aleš Opravil vyslechl kritiku ze strany VV za pochybení, kterých se dopustil, 
s varováním (chybná rozhodnutí, neplnění termínů, neplnění úkolů), mj: 
- nekomunikace s ostatními stávajícími členy STK (někteří členové komisí neosloveni od převzetí STK 

novým předsedou, přitom potvrzují zájem pro STK pracovat) 
- kauza Šacung – Břve (chybné a pozdní rozhodnutí, informování a vliv jiných osob, než účastníků řízení) 
- letní přestupy (pozdní rozhodnutí, v kauze Útěchov chybné rozhodnutí) 
- rozpis Poháru ČNS žáků a dorostenců (nesplněno, na poslední chvíli musela připravit jiná komise) 
- MČR dvojic mužů (změna hracího systému po schválených propozicích, nekomunikace s pořadatelem) 

 
VV konstatuje, že STK je co do počtu práce a činností natolik rozšířená a důležitá, že není možné, aby jen 
jeden člověk, byť předseda komise, zvládal celé portfolio povinností 
- do budoucna bude nutná změna, která ovšem vyžaduje i změnu Stanov ČNS – řízení soutěží nemusí být 

členem VV, ale placená funkce (např. sekretář zodpovědný za STK pod supervizí člena VV). 
- návrhy oddílů ke změně termínů utkání či dodatků rozpisů je nutné schvalovat citlivě a po konzultaci se 

všemi zainteresovanými účastníky tak, aby byly striktně dodrženy předpisy ČNS. 
- A.Opravil připraví návrh činností, které se z STK delegují na sekretáře.  Termín: 5.10.2007 
- A.Opravil připraví seznam členů STK, kteří budou aktivně zapojeni do práce STK.  Termín: 5.10.2007 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:0    Opravil nehlasoval 

12 Pohár ČNS dorostenc ů a starších žák ů 
- VV provedl změnu vydaného rozpisu dodatkem. 
- Vydaný rozpis (vycházející z podkladu Komise mládeže), byl v rozporu s nadřazeným Soutěžním řádem 

(překryv věkových kategorií). 
- VV bude situaci dále řešit tak, aby řešení nenarušilo průběh těchto soutěží. 

13 Web ČNS  
V posledních měsících stále častěji je mimo provoz web ČNS a to i na několik dní, což způsobuje problémy jak 
ČNS, tak všem, kteří na webových stránkách hledají informace či dokumenty, aby splnili uložené termíny. 
- ČNS není majitelem domény www.nohejbal.cz, doménu má v bezplatném pronájmu. 
- majitel domény jí ČNS prodat nechce. 
- výpadky webu nebyly způsobeny technickými problémy, ale platbami mezi majitelem a poskytovatelem 

webhostingu, tyto platby ČNS nemůže ovlivnit. 
 
Návrh M.Maršálek: platba od ČNS majiteli domény na roky 2007 a 2008 dopředu, aby nedocházelo k výpadku 
funkčnosti webových stránek ČNS. 

Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
1:4  Frélich, Pabián, Kleník, 

Opravil 
 

 
-Návrh M.Frélich: zakoupit doménu www.nohejbal.org a na ní provozovat webové stránky ČNS.  
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Hlasování VV  

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
4:1  Maršálek  

 

14 Různé 
- Změna termínu MČR singl žáci z původního 4.11. na 11.11. v Nymburce – schváleno, všem dát na vědomí. 
- Vyhlásit termín na setkání ligových klubů mužů a zástupců dorosteneckých oddílů pro diskuzi na téma 

systém soutěže a termínový kalendář – 3.11. dopoledne dorost, 3.11. odpoledne muži; kompetentní 
zástupci oddílů. 

- Na zimní období připravit školení a doškolení trenérských a rozhodcovských licencí – zajišťuje komise 
tuzemského rozvoje. Licence bude končit ke konci roku. 

- Hospodaření k 08/2007 - na vědomí  
- Návrh hospodáře na změnu cen obuvi Botas – 700 Kč/kus, míč Gala zůstává 700 Kč/kus 
- MŠMT dotace – do 15.října podat žádost (talentovaná mládež, reprezentace) – sekretář  
- Výběrové řízení na pořadatele MS 2008 mužů – přihláška Licence Up (Zlatá 35, Sázava). VV převzal dne 

28.9.2007. 
- Neanonymní diskuse na internetových stránkách ČNS není vůbec funkcionáři orgánů ČNS i oddíly ČNS 

využívána, ačkoli stála svaz finanční prostředky a byla zřízena právě na jejich přání.  
- Sekretář zajistí rozeslání zápisu z VV na KNS emailem. 
- ONS a KNS mají povinnost zaslat na ČNS dokumenty o své činnosti, na základě kterých dostávají 

příspěvek z ČNS (viz zaslaná Směrnice pro řízení KNS a ONS) 
- Pro lepší komunikaci mezi VV a komisemi budou na některá zasedání VV zváni předsedové a 

místopředsedové odborných komisí. Zajistí M.Maršálek. 
- Vrácení poplatku z ČNS: Český Brod (námitka na semifinálové utkání 1.ligy žen), Solidarita Praha (dtto, 

námitka stažena), Šacung (odvolání přestupu hráčů do Břví), Čelákovice (námitka). 
 
Hlasování VV 

Výsledek pro:proti Pro Proti Zdržel se 
5:0    

 

15 Další jednání VV 
- Navržený termín: říjen 
- Navržené místo: Praha 

16 Přílohy 
RMJ :  

• Dodatek č.1 k Rozpisu poháru ČNS dorostu a žáků 
• Zrušení rozhodnutí STK ve věci Šacung-Břve, přestupy a hostování 
 

 
 
 
V Praze dne 28.9.2007 
Ing.Martin Frélich, prezident ČNS 


